●Упражнение 1. Переведите предложения.
1. These two scientists happened to work on the same problem. 2. The lecture was said to be very interesting. 3. She seems to use Virtual Reality. 4. Lake Bailkal is said to be the deepest in the world. 5. The car was seen to disappear in the distance. 6. They turned out to be good friends. 7. Very soon he appeared to have solved the problem. 8. You are sure to pass the exam properly. 9. She was considered to be a very good teacher. 10. They are likely to thank me afterwards. 11. He is said to be one of the best students here. 12. Many of the passengers turned out to be tourists. 13. Intensive research on optical-electronic computer is said to be going on in a number of US companies. 14. Laser is certain to bring about new discoveries in science and technology. 15. The first pocket-size colour television sets were reported to have been developed. 
16. A method for recording information on crystal by means of a laser is known to have been developed by a Russian researcher. 17. The annual output of personal computers is expected to reach millions in the near future. 18. The laser is known to be a device producing an intensive beam of light by amplifying radiation. 19. Optical technology equivalent of a transistor is reported to have been produced. 20. Our present-day life seems to be quite impossible without telephone, radio and television. 21. Nowadays the principle of radio operation seems to be quite simple. 22. Electricity proved to be able to travel instantly over a long piece of wire. 23. Lasers appeared to be highly useful for solving the problem of controlled thermonuclear reaction and communication. 24. A system of Earth satellites appears to have solved the problem of transmitting the central TV program to any part of the world.


Эти два ученых работали над одной и той же проблемой. 2 The
лекция, Как говорили, была очень интересной. 3 она, кажется, использует виртуальную реальность. 4 озеро Байкал считается самым глубоким в мире. 5 автомобиль был замечен, исчезают в расстояние. Они оказались хорошими друзьями. Очень скоро он, казалось, решил эту проблему. 8 вы обязательно сдадите экзамен правильно. Она считалась очень хорошим учителем. 10 они, вероятно, поблагодарят меня потом. 11 говорят, что он здесь один из лучших учеников. Многие из пассажиров оказались туристами. Говорят, что в ряде американских компаний ведутся интенсивные исследования в области оптико-электронных вычислительных машин. 14 лазер, несомненно, принесет новые открытия в науке и технике. 15 сообщалось, что были разработаны первые карманные наборы colortelevision.
16 известен способ записи информации на кристалле с помощью лазера
были разработаны российским исследователем. 17 годовая выработка личного
ожидается, что в ближайшем будущем число компьютеров достигнет миллионов. 18 лазер известен
быть устройством, создающим интенсивный пучок света путем усиления излучения. Девятнадцать
Сообщается, что был создан оптический технологический эквивалент транзистора.
Наша сегодняшняя жизнь кажется совершенно невозможной без телефона, радио и телевидения. 21 В настоящее время принцип работы радио представляется довольно простым.
Оказалось, что электричество может мгновенно перемещаться по длинному куску провода. Двадцать три
Лазеры оказались весьма полезными для решения проблемы управляемости
термоядерная реакция и связь. 24 система спутников Земли
[bookmark: _GoBack]по-видимому, была решена проблема передачи центральной телевизионной программы в любую часть мира.
